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Ramboll oy:n Reetta Keisanen ja Kaupunkiympäristön toimialan Emmi Pasanen esittelevät 
OsallistavaVantaa -verkkosivujen kautta toteutuneen Vantaan pyöräliikenteen kehittämistä selvittäneen 
kyselyn tuloksia. 

Vanhusneuvosto 26.5.2021

Esitys:
Merkitään tiedoksi. 

Käsittely:
Ramboll oy:n Reetta Keisanen esitteli pyöräliikenteen kehittämistä käsitelleen kyselyn tuloksia 
vanhusneuvostolle. Kysely toteutettiin 19.4.2021 – 9.5.2021 välisenä aikana ja kyselyyn tuli vastauksia 
827 kappaletta. Kyselyssä nousi esille Vantaan pyöräverkoston hyviksi puoliksi viihtyvyys ja verkoston 
kattaminen.  

Vanhusneuvosto nosti esille kommenteissaan turvallisuuden merkityksen ja uusien liikkumisvälineiden 
tuomat haasteet.  Turvallisuuden merkityksessä nousi esille pyöräilijöiden taidot ja ymmärrys huomioida 
erilaiset liikkujat pyöräverkostojen varrella. Turvallisuuskysymyksenä pidettiin tärkeänä myös kävely- ja 
pyöräreittien merkintää ja merkintöjen selkeyttä. Vanhusneuvosto pitää tärkeänä, että Vantaan 
kaupunki panostaa tiedottamaan ihmisiä vastuulliseen pyöräilyyn. 

Vanhusneuvosto piti tärkeänä pyörätie verkoston kehittämisessä yhteistyön tekemisen muiden 
pääkaupunkiseudun kuntien kanssa.

Päätös:
Merkitään tiedoksi. 


